

Title (en)

Rest base for ironing apparatus.

Title (de)

Aufnahmestelle für Bügeleisen.

Title (fr)

Socle de repos pour fer à repasser.

Publication

EP 0588163 A1 19940323 (FR)

Application

EP 93114047 A 19930902

Priority

FR 9211058 A 19920916

Abstract (en)

Rest base (1) for an iron (5), comprising a housing (2) intended to rest on a worktop (3) and containing a water tank (4) for feeding the said iron (5) by means of a flexible pipe (6), as well as an upper resting surface (7) intended for the iron (5) and fitted with insulating studs (8). According to the invention, the base (1) comprises positioning means intended for keeping the said resting surface (7) either in a position virtually parallel to the worktop (3) or in a position inclined relative to the worktop (3). The invention relates particularly to ironing assemblies for domestic or professional use. <IMAGE>

Abstract (fr)

Socle (1) de repos pour fer à repasser (5) et comprenant un boîtier (2) destiné à reposer sur un plan de travail (3) et renfermant un réservoir d'eau (4) pour l'alimentation dudit fer (5) au moyen d'une conduite souple (6), ainsi qu'une surface supérieure (7) de repos pour le fer (5) et garnie de plots isolants (8). Selon l'invention, le socle (1) comporte des moyens de positionnement destinés à maintenir ladite surface (7) de repos soit dans une position pratiquement parallèle au plan de travail (3), soit dans une position inclinée par rapport au plan de travail (3). L'invention se rapporte notamment aux ensembles de repassage à usage ménager ou professionnel. <IMAGE>

IPC 1-7

D06F 79/02

IPC 8 full level

D06F 75/12 (2006.01); **D06F 79/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 75/12 (2013.01); **D06F 79/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0493765 A2 19920708 - MATSUSHITA ELECTRIC IND CO LTD [JP]
- [A] US 3550888 A 19701229 - LEHRMAN DAVID
- [PA] DE 9207850 U1 19921008
- [A] FR 2562571 A3 19851011 - CAVALLI ALFREDO [IT]

Cited by

FR2853671A1; FR2751995A1; US8615908B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0588163 A1 19940323; EP 0588163 B1 19961113; AT E145262 T1 19961115; DE 69305943 D1 19961219; DE 69305943 T2 19970327; ES 2094985 T3 19970201; FR 2695659 A1 19940318; FR 2695659 B3 19941223

DOCDB simple family (application)

EP 93114047 A 19930902; AT 93114047 T 19930902; DE 69305943 T 19930902; ES 93114047 T 19930902; FR 9211058 A 19920916